

# سِرّ الوصفَة.



الصفوة  
al-Safwa



الصفوة  
al-Safwa

MEMBER OF:  
وهيئة القابضة  
WHIBA HOLDING



إنتاج مجمع الدافنية

HOMY  
HOMY  
HOMY FOOD DISTRIBUTION  
توزيع المنتجات الغذائية

info@aldafniya.ly

+ 218 91 091 8844



Lait évaporé  
EVAPORATED MILK  
170g

Lait évaporé  
EVAPORATED MILK  
410g

Lait évaporé  
EVAPORATED MILK  
410g

Épices pour poulet  
CHICKEN SPICES  
500g

Poivron rouge  
RED PEPPER  
500g

curcuma  
TURMERIC  
500g



Thon  
nature

Thon à l'huile d'olive  
LIGHT MEAT TUNA IN OLIVE  
160g- 140g

Thon à l'huile de tournesol  
LIGHT MEAT TUNA IN SUNFLOWER  
160g- 140g



vinaigre de cidre  
APPLE CIDER VINEGAR  
500ml



cumin  
CUMIN  
500g

Épices de riz  
RICE SPICES  
500g

Épices à viande  
MEAT SPICES  
500g



fromage à tartiner  
Cream Cheese  
200g

fromage à tartiner  
Cream Cheese  
140g

fromage à tartiner  
Cream Cheese  
500g

fromage à tartiner  
Cream Cheese  
900g



Fromage allemand en tranches  
Cheese Slices German  
200g

Fromage mozzarella  
MZZOARELLA CHEESE  
9-989 kg

AL SAFWA BRAND facilities adhere to safety and hygiene standards including Food Safety Management System ISO22000 and Quality Management System ISO9001 international certificates. All facilities are managed and run by dedicated team members of great efficiency and expertise, who manufacture products through careful laboratory testing and thorough market research, all of which raises the bar of Al Safwa food brand to higher expectation of effectiveness and suitability.

Les propriétés de la marque Al Safwa sont conformes aux normes de sécurité et d'hygiène y compris les Système de gestion de la sécurité alimentaire ISO22000 et celui de gestion de la qualité ISO9001 (certifications internationales). Toutes les installations sont gérées et exploitées par un personnel dévoué, qualifié et expérimenté qui fabrique des produits en s'appuyant sur des tests de laboratoire rigoureux et des études de marché approfondies. Tout cela permet à la marque Al Safwa Foods d'atteindre un niveau supérieur d'efficacité et de commodité.

The company applies a quality and food safety system ISO22000 ISO9001





langue d'oiseau  
BIRD TONGUE



Vermicelle  
VERMICELLI



pâtes ditalini  
PASTA DITALINI



penne aux pâtes  
PASTA PENNE



penne aux pâtes  
PASTA PENNE



penne aux pâtes  
PASTA PENNE



pâtes ditalini  
PASTA DITALINI



SPAGHETTI  
400g

Premium Quality



huile de maïs  
PURE CORN OIL  
850ml



huile de tournesol  
PURE SUNFLOWER OIL  
850ml



Couscous brut  
COUSCOUS GNOS THICK  
1kg



Couscous moyen  
COUSCOUS MEDIUM  
1kg



Couscous moelleux  
COUSCOUS FINE  
1kg



Farine de blé  
WHEAT FLOUR  
50kg



Farine de blé  
WHEAT FLOUR  
25kg



Farine de blé  
WHEAT FLOUR  
5kg



Farine de blé  
WHEAT FLOUR  
1kg

# مكرونه الصفوة

الوزن الصافي 400g



confiture de figue  
FLG JAM  
380g



confiture de fraise  
STRAWBERRY JAM  
380g



Confiture d'abricot  
ABRICOT JAM  
380g



confiture de cerises  
CHERRY JAM  
380g



Pâte de tomate  
TOMATO PASTE  
400g



sucre blanc  
WHITE SUGAR  
1kg



thé de Ceylan  
CEYLON TEA  
225g



Riz blanc de première qualité  
DELUXE WHITE RICE  
25kg



Riz à grains courts  
SHORT GRAIN RICE  
5kg



Riz à grains courts  
SHORT GRAIN RICE  
1kg

# أرز الصفوة

لمذاق مميز وغني



SCAN ME



# OUR

products Al Safwa produces

a variety of goods necessary for every table. beside pasta, flour, tomato paste, and rice, that manufactured in Al Dafniya Complex For Food Industries, which is located on an area of 60 hectares, and considered one of the biggest factories in Africa ... with a daily production capacity of 600 tons and a storage capacity of 200 thousand metric tons. There are other products bearing the Al Safwa brand, such as high-quality cooking oils, tuna, evaporated milk, spices, sugar, And relying on a strong distribution network, Al Safwa products are provided through points of sale, supermarkets and food stores jam, and vinegar. And relying on a strong distribution network, Al Safwa products are provided through points of sale, supermarkets and food store.

# Nos produits

Al Safwa produit une variété de produits alimentaires pour toutes les tables. Outre les pâtes, la farine, le concentré de tomates et le riz, qui sont fabriqués dans le complexe d'industries alimentaires Aldafniya de 60 hectares, l'un des plus grands d'Afrique avec une capacité de production quotidienne de 600 tonnes et une capacité de stockage de 200 000 tonnes, elle propose d'autres produits de la marque Al Safwa, tels que des huiles de cuisson de haute qualité, du thon, du lait évaporé, des épices, du sucre, de la confiture et du vinaigre. S'appuyant sur un solide réseau de distribution, les produits d'Al Safwa sont disponibles dans les points de vente, les supermarchés et les magasins d'alimentation.

## Depuis 2021

la marque alimentaire Al Safwa offre aux consommateurs des produits alimentaires d'une qualité et d'un goût excellents. Avec des ingrédients purs et sans additifs, les produits de base polyvalents sont fabriqués dans les usines et les installations de pointe d'Al Safwa afin de garantir une bonne santé aux consommateurs.

Since 2021, Al Safwa food brand has provided consumers with foodstuffs of excellent quality and taste. with pure ingredients and no additives used, versatile basic products are manufactured in Al Safwa advanced plants and facilities to ensure better health for people.

# الوصفة

